

她们经过流泪谷

主题经文：

22 耶和华 神就用那人身上所取的肋骨造成一个女人，领她到那人跟前。 23 那人说：这是我骨中的骨，肉中的肉，可以称她为「女人」，因为她是从「男人」身上取出来的。 24 因此，人要离开父母，与妻子连合，二人成为一体。…（创 2:22-24）

3 儿女是耶和华所赐的产业；所怀的胎是祂所给的赏赐。 4 少年时所生的儿女好像勇士手中的箭。 5 箭袋充满的人便为有福；他们在城门口和仇敌说话的时候，必不至于羞愧。（诗 127:3-5）

5 靠你有力量、心中想往锡安大道的，这人便为有福！ 6 他们经过「流泪谷」，叫这谷变为泉源之地；并有秋雨之福盖满了全谷。 7 他们行走，力上加力，各人到锡安朝见 神。（诗 84:5-7）

背诵经文：诗 84:5-7

- A) 天父的女儿
- B) 属天的价值
- C) 她们经过流泪谷…
- D) 叫这谷变为泉源之地…

As they pass through the Valley of Baca

Key Verses:

22 Then the rib which the Lord God had taken from man He [a]made into a woman, and He brought her to the man. 23 And Adam said: "This is now bone of my bones and flesh of my flesh; She shall be called Woman, because she was taken out of Man." 24 Therefore a man shall leave his father and mother and be joined to his wife, and they shall become one flesh. (Gen 2:22-24)

3 Behold, children are a heritage from the Lord, the fruit of the womb is a reward.

4 Like arrows in the hand of a warrior, so are the children of one's youth.

5 Happy is the man who has his quiver full of them; they shall not be ashamed but shall speak with their enemies in the gate. (Ps 127:3-5)

5 Blessed is the man whose strength is in You, whose heart is set on pilgrimage.

6 As they pass through the Valley of Baca, they make it a spring; The rain also covers it with pools.

7 They go from strength to strength; Each one appears before God in Zion (Ps 84:5-7)

Memorization Verse: Ps 84:5-7

1. Children of our Heavenly Father

2. Heavenly Worth

3. As they pass through the Valley of Baca ...

4. They make it a spring